
ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА

ПРОТОКОЛ
засідання постійної комісії обласної ради з

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 
будівництва, транспорту та зв’язку

19 березня 2025 року                                м. Полтава                                         № 33

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії.

Присутні: Говоренко Володимир Олександрович – заступник голови постійної 
комісії (в режимі відеоконференції), Матюшенко Олексій Володимирович – 
заступник голови постійної комісії, Міщенко Михайло Іванович (в режимі 
відеоконференції), Устименко Юлія Сергіївна – члени постійної комісії. 

Відсутні: Мірошніченко Людмила Вікторівна – заступник голови постійної 
комісії, Копотун Костянтин Іванович – секретар постійної комісії.

Склад постійної комісії – 7 осіб. Присутні – 5 осіб.

Список запрошених та присутніх у кількості 26 осіб додається.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 
порядку денного засідання постійної комісії та запропонував прийняти його за 
основу та в цілому.

Порядок денний:
1. Про розгляд питання щодо передачі майна зі спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області у державну 
власність.

2. Про розгляд проєкту рішення «Про встановлення розміру кошторисної 
заробітної плати, який враховується при визначенні вартості будівництва 
об’єктів, що споруджуються за рахунок коштів обласного бюджету та коштів 
підприємств, установ, організацій, що належать до спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».

3. Про розгляд питання щодо приймання майна у спільну власність 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності 
Товариства з обмеженою відповідальністю «Компанія « КОМПЛЕКТ-АВТО».

4. Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2024/2025 рік (зі змінами).
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5. Про стан проведення ремонту автомобільних доріг державного значення на 
території Полтавської області.

6. Про хід виконання регіональної Програми заходів з організації 
рятування людей на водних об’єктах Полтавської області на 2021 – 2025 роки у                       
2024 році та розгляд звіту виконувача обов’язків керівника Комунальної 
установи «Рятувально-водолазна служба» Полтавської обласної ради за                  
2024 рік.

7. Про хід виконання Програми розвитку та підтримки Полтавського обласного 
комунального підприємства «Аеропорт-Полтава» на 2024 – 2027 роки у 2024 році та 
розгляд звіту виконувача обов’язків генерального директора ПОКП «Аеропорт-
Полтава» за результатами господарської діяльності підприємства за 2024 рік.

8. Про хід виконання Обласної програми забезпечення молоді житлом на 
2023 – 2027 роки у 2024 році.  

9. Про хід виконання цільової обласної програми «Власний дім» на 2022 –                    
2026 роки у 2024 році.

10. Про хід виконання цільової обласної Комплексної програми «Шлях до 
рівних можливостей» на 2022 – 2025 роки у 2024 році.

11. Про хід виконання Обласної програми «Питна вода Полтавщини» на 
2022 – 2026 роки у 2024 році.

12. Про хід виконання Комплексної програми енергоефективності Полтавської 
області «ЕНЕРГОЕФЕКТИВНІСТЬ – 2030» у 2024 році.

13. Про хід виконання Програми утримання та розвитку автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення на 2024 – 2028 роки у 2024 році.

14. Про хід виконання Програми оптимізації, автоматизації та розвитку 
системи централізованого теплопостачання ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 
на 2022 – 2026 роки у 2024 році.

15. Про хід виконання Обласної програми фінансової підтримки та 
технічного розвитку підприємств, що засновані на майні спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, в сфері житлово-
комунального господарства на 2023 – 2025 роки у 2024 році.

16. Про звіти керівників та виконуючих обов’язки керівників підприємств: 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», КП ПОР 
«Полтававодоканал» про результати господарської діяльності підприємств за 2024 рік.

17. Про розгляд питання щодо надання Кременчуцькою міською радою 
фінансової підтримки ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», в тому числі за 
рахунок надходжень 4% ПДФО, та проведення розрахунків за надані послуги.

18. Про розгляд відповідей на рекомендації постійної комісії від 20.12.2024 «Про 
перепідключення багатоквартирних житлових будинків до водопровідної 
мережі КП ПОР "Полтававодоканал"».

19. Про перепідключення об’єктів критичної інфраструктури до мереж, на 
які не застосовуються графіки аварійних та погодинних відключень.

20. Звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань 
житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 
транспорту та зв’язку про роботу за 2024 рік.

21. Різне.
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії за основу та 
в цілому.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував затвердити 
регламент роботи засідання постійної комісії:

для інформації з питань порядку денного – до 10 хв., 
для співдоповіді – до 5 хв.,
виступаючим – до 3 хв.,
загальний час для обговорення питань – до 15 хв;
в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, наголосив на необхідності 
враховувати вимоги воєнного стану, дотримуватися заходів безпеки та 
попередження витоку інформації під час проведення засідання постійної 
комісії.

Перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, що 
відповідно до частини першої статті 591 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», у разі наявності у присутніх на засіданні постійної 
комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді питань 
порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 
самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

Розгляд питань порядку денного.

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо передачі майна зі спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області у державну 
власність.
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Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго», зазначив, що ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» провело 
інвентаризацію майна та готове до його передачі.

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 
Управлінням майном обласної ради опрацьовані матеріали та направлені на 
розгляд постійної комісії з питань житлово-комунального господарства, 
енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку.

В обговоренні виступили:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії.
Москалик І.В., депутат Полтавської обласної ради.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В. та начальника Управління майном обласної 
ради Коморної Л.Ф. взяти до відома.

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 
проєкт рішення.

3.Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 
господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 
розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 
порядку.

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про встановлення розміру 
кошторисної заробітної плати, який враховується при визначенні вартості 
будівництва об’єктів, що споруджуються за рахунок коштів обласного бюджету 
та коштів підприємств, установ, організацій, що належать до спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації, зазначив, що проєктом рішення передбачено 
встановлення розміру кошторисної заробітної плати на 2025 рік у розмірі 
24240,0 гривень.
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ВИСТУПИЛИ:
Міщенко М.І., член постійної комісії, поцікавився, чи враховано ПДФО у 

розмірі кошторисної заробітної плати.
Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, уточнив, чи 

враховується ця кошторисна заробітна плата у дорожньому будівництві.
Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, наголосив на 

відсутності розрахунків, які використовувалися при визначенні розміру 
кошторисної заробітної плати.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо розміру кошторисної 
заробітної плати, встановленої у громадах області.

Процай І.А., депутат Полтавської обласної ради, наголосив, що розмір 
кошторисної заробітної плати необхідно було встановлювати ще наприкінці 
минулого року.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував надати додаткові 
матеріали до проєкту рішення та розглянути їх на засіданні постійної комісії з 
питань бюджету та управління майном.

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома.

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації надати 
додаткові матеріали до проєкту рішення обласної ради «Про встановлення 
розміру кошторисної заробітної плати, який враховується при визначенні 
вартості будівництва об’єктів, що споруджуються за рахунок коштів обласного 
бюджету та коштів підприємств, установ, організацій, що належать до спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області» та 
розглянути їх на засіданні постійної комісії обласної ради з питань бюджету та 
управління майном.

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо приймання майна у спільну власність 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності 
Товариства з обмеженою відповідальністю «Компанія «КОМПЛЕКТ-АВТО».

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», повідомив, що до підприємства звернулося Товариство з 
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обмеженою відповідальністю «Компанія «КОМПЛЕКТ-АВТО» щодо передачі 
мережі водопостачання на баланс КП ПОР «Полтававодоканал». Зауважень до 
стану мережі  КП ПОР «Полтававодоканал» не має.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.
2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення.
3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 
розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 
порядку.

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2024/2025 рік (зі змінами).

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго», ознайомив присутніх зі змінами, які внесені до 
Інвестиційної програми ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2024/2025 рік.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо наявності коштів у 

підприємства для реалізації заходів Інвестиційної програми та надання 
територіальними громадами фінансової підтримки підприємству за рахунок 
надходжень 4% ПДФО.

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за
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ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В. взяти до відома.
2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

Інвестиційну програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2024/2025 рік (зі 
змінами).

5. СЛУХАЛИ: Про стан проведення ремонту автомобільних доріг державного 
значення на території Полтавської області.

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, зазначив, що за 
попередніми розрахунками передбачено 200 млн грн з резервного фонду та 
близько 585 млн грн на утримання автомобільних доріг Полтавської області. На 
сьогоднішній день ремонт автомобільних доріг у Полтавській області не 
розпочався.

Тендери на проведення ремонту автомобільних доріг проведені. 
Переможцями визначено ТОВ «Онур Конструкціон Інтернешнл»,                            
ТОВ «Ростдорстрой» та ТОВ «Енергетично-дорожнє будівництво».

Ознайомив присутніх з переліком автомобільних доріг загального 
користування державного значення, які перебувають у найжахливішому стані.

Висловив пропозицію стосовно внесення на розгляд сесії обласної ради  
питання щодо роботи Служби відновлення та розвитку інфраструктури у 
Полтавській області.

ВИСТУПИЛИ:
Сазонов О.Ю., депутат Полтавської обласної ради зазначив, що начальник 

Служби відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській області ігнорує 
депутатський корпус обласної ради. Автомобільні дороги державного значення, 
які проходять по території Кременчуцького району, а саме: Н-06, Т 17-16,                
Т 17-21 та Н-08, знаходяться у  непроїзному стані.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, наголосив, що в інших областях 
України ремонт автомобільних доріг державного значення проводиться, тому 
позиція начальника Служби відновлення та розвитку інфраструктури у 
Полтавській області депутатам обласної ради незрозуміла.

Москалик І.В., депутат Полтавської обласної ради, зазначив, що фракція 
Полтавської обласної організації політичної партії «ЗА МАЙБУТНЄ» постійно 
порушує питання проведення ремонту автомобільних доріг.

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, зазначив, що 
Служба відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській області не 
співпрацює з органами місцевого самоврядування та органами виконавчої 
влади. Депутатам обласної ради необхідно звернутися до Державного агентства 
відновлення та розвитку інфраструктури України щодо відповідності  
начальника Служби відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській 
області займаній посаді.
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував конкретизувати у 
зверненні позицію депутатів обласної ради щодо доцільності перебування на 
посаді начальника Служби відновлення та розвитку інфраструктури у 
Полтавській області Краповницького І.Ю. 

Мухтаров Ф.А., депутат Полтавської обласної ради, щодо суми коштів, яка 
необхідна на ремонт автомобільних доріг державного значення та участі 
територіальних громад у співфінансуванні ремонту автомобільних доріг 
державного значення.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію заступника голови постійної комісії з питань житлово-

комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 
зв’язку Матюшенка О.В. взяти до відома.

2. Службі відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській області 
надати пропозиції, розрахунки, проєктно-кошторисні документи на 
найкритичніші відрізки автомобільних доріг державного значення на території 
Полтавської області до 01.04.2025.

3. Рекомендувати головам фракцій обласної ради підготувати Звернення 
депутатів Полтавської обласної ради до Державного агентства відновлення та 
розвитку інфраструктури України щодо незадовільної роботи Служби 
відновлення та розвитку інфраструктури у Полтавській області та внести його 
на розгляд ради у встановленому порядку.

6. СЛУХАЛИ: Про хід виконання регіональної Програми заходів з організації 
рятування людей на водних об’єктах Полтавської області на 2021 – 2025 роки у                       
2024 році та розгляд звіту виконувача обов’язків керівника Комунальної 
установи «Рятувально-водолазна служба» Полтавської обласної ради за                  
2024 рік.

Безуглий Г.І., заступник директора Департаменту з питань оборонної 
роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 
Полтавської обласної військової адміністрації, зазначив, що відповідальним 
виконавцем регіональної Програми заходів з організації рятування людей на 
водних об’єктах Полтавської області на 2021 – 2025 роки є Комунальна 
установа «Рятувально-водолазна служба» Полтавської обласної ради. На                   
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2024 рік Програмою передбачено фінансування заходів з обласного бюджету у 
розмірі 7279 тис. грн, а фактично освоєно 5107 тис. грн.

Стеблянко В.М., виконувач обов’язків керівника Комунальної установи 
«Рятувально-водолазна служба» Полтавської обласної ради, зазначив, що за                 
2024 рік в області сталося 65 надзвичайних ситуацій з людьми на водних 
об’єктах, внаслідок яких загинуло 57 людей, з них – 6 дітей; врятовано 36 
людей, з них – 7 дітей. Проведено обстеження та очищення від сторонніх 
предметів 58 пляжів. Виконано 23 водолазно-пошукові роботи по ліквідації 
наслідків нещасних випадків на воді та 64 підводні роботи. Проведено навчання 
72 плавців-рятувальників, які забезпечують безпечний відпочинок населення на 
воді. Водолазним підрозділом було проведено 964 спуски під воду, сумарною 
кількістю в 1446 годин.

Бюджетні асигнування були освоєні на заходи: утримання працівників 
установи – 4330 тис. грн, з них видатки на оплату праці – 3620 тис. грн, 
нарахування на заробітну плату – 701 тис. грн. Придбання матеріалів –                       
238 тис. грн, оплата послуг – 305 тис. грн. Видатки на відрядження – близько               
80 тис. грн, на оплату комунальних послуг – 109 тис. грн, на навчання   
водолазів – 5 тис. грн. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію заступника директора Департаменту з питань оборонної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 
Полтавської обласної військової адміністрації Безуглого Г.І. взяти до відома.

2. Рекомендувати Департаменту з питань оборонної роботи, цивільного 
захисту та взаємодії з правоохоронними органами Полтавської обласної 
військової адміністрації забезпечити подальше виконання регіональної 
Програми заходів з організації рятування людей на водних об’єктах 
Полтавської області на 2021 – 2025 роки та реалізацію визначених у ній заходів.

3. Звіт виконувача обов’язків керівника Комунальної установи 
«Рятувально-водолазна служба» Полтавської обласної ради Стеблянка В.М.  
про діяльність Комунальної установи «Рятувально-водолазна служба» 
Полтавської обласної ради за 2024 рік взяти до відома.
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7. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми розвитку та підтримки Полтавського 
обласного комунального підприємства «Аеропорт-Полтава» на 2024 – 2027 роки у 
2024 році та розгляд звіту виконувача обов’язків генерального директора ПОКП 
«Аеропорт-Полтава» за результатами господарської діяльності підприємства за                   
2024 рік.

Бондар Р.І., тимчасово виконувач обов’язків начальника Управління 
інфраструктури Полтавської обласної військової адміністрації, зазначив, що 
Програмою розвитку та підтримки Полтавського обласного комунального 
підприємства «Аеропорт-Полтава» на 2024 – 2027 роки на 2024 рік передбачено 
видатки у розмірі 6300 тис. грн. Кошти у повному обсязі спрямовані на виплату 
заробітної плати та сплату нарахувань працівникам підприємства. З метою економії 
коштів обласного бюджету частина працівників була переведена на простій та 
неповний робочий тиждень. Чисельність працівників – 45 осіб. У 2024 році аварійно-
рятувальна команда залучалася до ліквідації пожежі на території Новосанжарської 
громади. На підприємстві існує невирішене питання по сплаті земельного податку до 
бюджету Полтавської міської територіальної громади.

В обговорені виступили:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії.
Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради.
Пономаренко М.В., юрисконсульт (радник юридичний) Полтавського 

обласного комунального підприємства «Аеропорт-Полтава».
Рудяк О.С., виконувач обов’язків генерального директора Полтавського 

обласного комунального підприємства «Аеропорт-Полтава».
Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію тимчасово виконувача обов’язків начальника Управління 

інфраструктури Полтавської обласної військової адміністрації Бондаря Р.І. 
взяти до відома.

2. Рекомендувати Управлінню інфраструктури Полтавської обласної 
військової адміністрації забезпечити подальше виконання Програми розвитку 
та підтримки Полтавського обласного комунального підприємства «Аеропорт-
Полтава» на 2024 – 2027 роки та реалізацію визначених у ній заходів.
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3. Звіт виконувача обов’язків генерального директора ПОКП «Аеропорт-
Полтава» Рудяка О.С. за результатами господарської діяльності підприємства за                 
2024 рік взяти до відома.

8. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Обласної програми забезпечення молоді 
житлом на 2023 – 2027 роки у 2024 році.  

Алєксєєва О.В., начальник відділення Державної спеціалізованої 
фінансової установи «Державний фонд сприяння молодіжному житловому 
будівництву» «Полтавське регіональне управління», зазначила, що згідно з 
відповідними кошторисами фактичне фінансування Програми у 2024 році 
становило 11618 тис. грн, в тому числі: з бюджету Кременчуцької міської 
територіальної громади – 2500 тис. грн, зі спеціального фонду обласного бюджету –                
2500 тис. грн, з бюджету Горішньоплавнівської міської територіальної громади –                   
5500 тис. грн. За рахунок цих коштів надано 8 кредитів молодим сім’ям.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника відділення Державної спеціалізованої 

фінансової установи «Державний фонд сприяння молодіжному житловому 
будівництву» «Полтавське регіональне управління»  Алєксєєвої О.В. взяти до 
відома.

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 
військової адміністрації та відділенню Державної спеціалізованої фінансової 
установи «Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву» 
«Полтавське регіональне управління» забезпечити подальше виконання 
Обласної програми забезпечення молоді житлом на 2023 – 2027 роки та 
реалізацію визначених у ній заходів.

9. СЛУХАЛИ: Про хід виконання цільової обласної програми «Власний дім» на               
2022 – 2026 роки у 2024 році.

Янко С.А., голова Обласного фонду підтримки індивідуального житлового 
будівництва на селі, зазначила, що у 2024 році Програма профінансована у 
розмірі 6500 тис. грн, в тому числі: з державного бюджету – 2300 тис. грн, з 
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обласного бюджету – 3300 тис. грн, районні бюджети – 900 тис. грн. Надано                     
22 кредити сільським забудовникам. На черзі на отримання кредиту 
перебувають 42 особи. Загальна сума кредитів – 13 млн грн.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію голови Обласного фонду підтримки індивідуального 

житлового будівництва на селі Янко С.А. взяти до відома.
2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 
військової адміністрації та Обласному фонду підтримки індивідуального 
житлового будівництва на селі забезпечити подальше виконання цільової 
обласної програми «Власний дім» на 2022 – 2026 роки та реалізацію визначених у 
ній заходів.

10. СЛУХАЛИ: Про хід виконання цільової обласної Комплексної програми 
«Шлях до рівних можливостей» на 2022 – 2025 роки у 2024 році.

Особік І.С., заступник директора – начальник управління містобудування і 
архітектури Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 
адміністрації, зазначила, що бюджетне фінансування Програми у                     
2022 – 2024 роках не здійснювалося.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію заступника директора – начальника управління 

містобудування і архітектури Департаменту будівництва, містобудування і 
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архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації Особік І.С. взяти до відома.

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 
військової адміністрації забезпечити подальше виконання цільової обласної 
Комплексної програми «Шлях до рівних можливостей» на 2022 – 2025 роки та 
реалізацію визначених у ній заходів.

11. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Обласної програми «Питна вода 
Полтавщини» на 2022 – 2026 роки у 2024 році.

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації, зазначив, що у 2024 році Департаментом був 
сформований перелік із 40 заходів у межах Програми на загальну суму                 
374 тис. грн. У зв’язку з відсутністю бюджетного фінансування заходи, 
передбачені Програмою, у 2024 році не виконувалися.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома.

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 
військової адміністрації забезпечити подальше виконання Обласної програми 
«Питна вода Полтавщини» на 2022 – 2026 роки та реалізацію визначених у ній 
заходів.

12. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Комплексної програми енергоефективності 
Полтавської області «ЕНЕРГОЕФЕКТИВНІСТЬ – 2030» у 2024 році.

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації, повідомив, що у зв’язку з відсутністю 
фінансування у 2024 році, заходи, передбачені Програмою, не виконувалися.
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома.

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 
військової адміністрації забезпечити подальше виконання Комплексної програми 
енергоефективності Полтавської області «ЕНЕРГОЕФЕКТИВНІСТЬ – 2030» та 
реалізацію визначених у ній заходів.

13. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми утримання та розвитку автомобільних 
доріг загального користування місцевого значення на 2024 – 2028 роки у 2024 році.

Заплаткін С.М., виконувач обов’язків директора ДП «Агентство місцевих 
доріг Полтавської області», повідомив, що з обласного бюджету у 2024 році 
відповідно до Програми отримано фінансування на суму майже 170 млн грн, 
роботи по ремонту автомобільних доріг виконані на площі 300 тис. м2.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо суми коштів, виділених 

територіальними громадами на умовах співфінансування.
Міщенко М.І., член постійної комісії, щодо вартості 1 м2 дорожнього 

полотна.
Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо джерел 

фінансування ремонту автомобільної дороги Велика Рублівка – Чутове та 
планів щодо завершення ремонту автомобільної дороги Гадяч – Липова Долина.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за
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ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків директора ДП «Агентство місцевих 

доріг Полтавської області» Заплаткіна С.М. взяти до відома.
2. Рекомендувати ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» 

забезпечити подальше виконання Програми утримання та розвитку автомобільних 
доріг загального користування місцевого значення на 2024 – 2028 роки та реалізацію 
визначених у ній заходів.

14. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми оптимізації, автоматизації та 
розвитку системи централізованого теплопостачання ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго» на 2022 – 2026 роки у 2024 році.

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго», зазначив, що у 2024 році на реалізацію заходів 
Програми з обласного бюджету кошти не виділялись. З бюджету Полтавської 
міської територіальної громади було виділено і освоєно 22 800 тис. грн. 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» із власних коштів на реалізацію заходів 
Програми було витрачено 33 200 тис. грн.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ:
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В. взяти до відома.
2. Рекомендувати ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» забезпечити подальше 

виконання Програми оптимізації, автоматизації та розвитку системи 
централізованого теплопостачання ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на                 
2022 – 2026 роки та реалізацію визначених у ній заходів.

15. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Обласної програми фінансової підтримки та 
технічного розвитку підприємств, що засновані на майні спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, в сфері житлово-
комунального господарства на 2023 – 2025 роки у 2024 році.

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 
у 2024 році фінансування ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», ОКВПТГ 
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«Лубнитеплоенерго» та КП ПОР «Полтававодоканал» з обласного бюджету по 
Програмі не здійснювалось. 

КП ПОР «Полтававодоканал» за рахунок коштів місцевих бюджетів в 
розмірі 12680 тис. грн, а також за рахунок власних коштів в розмірі                    
22500 тис. грн виконало роботи з реконструкції та капітального ремонту 
гостроаварійних ділянок каналізаційних колекторів, ділянок водопровідних 
мереж та реконструкції артезіанських свердловин.

За рахунок власних коштів у розмірі 44387 тис. грн ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго» виконало роботи із встановлення модемів на житлових 
будинках, реконструкції котельні з переведенням її в автоматизований режим 
роботи та інше.

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» за власні кошти в розмірі 4621 тис. грн  
виконало реконструкцію котельні.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                         

Коморної Л. Ф. взяти до відома.
2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради забезпечити 

подальше виконання Обласної програми фінансової підтримки та технічного 
розвитку підприємств, що засновані на майні спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Полтавської області, в сфері житлово-комунального 
господарства на 2023 – 2025 роки та реалізацію визначених у ній заходів.

16. СЛУХАЛИ: Про звіти керівників та виконуючих обов’язки керівників підприємств: 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», КП ПОР 
«Полтававодоканал» про результати господарської діяльності підприємств за 2024 рік.

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго», ознайомив присутніх з основними результатами 
господарської діяльності ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» за 2024 рік.

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», ознайомив 
присутніх з основними результатами господарської діяльності ОКВПТГ 
«Лубнитеплоенерго» за 2024 рік.
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Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», ознайомив присутніх з основними результатами 
господарської діяльності КП ПОР «Полтававодоканал» за 2024 рік.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо стану розрахунків 

бюджетних установ м. Кременчук за послуги з теплопостачання, надані 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», а також стосовно вирішення КП ПОР 
«Полтававодоканал» питання погашення заборгованості з ПДВ.

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків генерального директора 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В., директора ОКВПТГ 
«Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В., виконувача обов’язків генерального 
директора КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г., начальника 
Управління майном обласної ради Коморної Л. Ф. взяти до відома.

17. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо надання Кременчуцькою міською 
радою фінансової підтримки ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», в тому числі за 
рахунок надходжень 4% ПДФО, та проведення розрахунків за надані послуги.

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго», зазначив, що Кременчуцька міська рада фінансової 
підтримки підприємству не надавала. Заборгованість бюджетних установ                      
м. Кременчук складає 80 млн грн. Полтавська міська рада у 2024 році виділила 
підприємству 31 млн 500 тис. грн.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно надання територіальними 

громадами фінансової допомоги ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» за рахунок 
надходжень 4% ПДФО.

Москалик І.В., депутат Полтавської обласної ради, зазначив, що 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» до Кременчуцької міської ради не надало 
розрахунки різниці в тарифах. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків генерального директора 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В. взяти до відома.

18. СЛУХАЛИ: Про розгляд відповідей на рекомендації постійної комісії від 
20.12.2024 «Про перепідключення багатоквартирних житлових будинків до 
водопровідної мережі КП ПОР "Полтававодоканал"».

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», зазначив, що КП ПОР «Полтававодоканал» 04 березня                 
2025 року надало технічні умови для приєднання багатоповерхових житлових 
будинків до централізованого водопостачання. На сьогоднішній день проєкт до                   
КП ПОР «Полтававодоканал» на погодження не надавався.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно термінів 

перепідключення багатоповерхових житлових будинків до централізованого 
водопостачання.

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.
2. Рекомендувати КП ПОР «Полтававодоканал» та ТЗДВ «Полтаватрансбуд» 

вжити заходів щодо коригування та реалізації проєкту на будівництво мереж 
водопостачання та водовідведення.

19. СЛУХАЛИ: Про перепідключення об’єктів критичної інфраструктури до 
мереж, на які не застосовуються графіки аварійних та погодинних відключень.
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Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго», зазначив, що 19 виробничих об’єктів підприємства 
підпадають під дію графіків відключення електроенергії. Стосовно 10 об’єктів 
вирішуються організаційні і фінансові питання щодо перепідключення. 
Розташування 9 виробничих об’єктів підприємства унеможливлює 
перепідключення їх до електричних мереж, на які не застосовуються графіки 
відключень. Шість котелень укомплектовані стаціонарними дизель-
генераторами.

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», зазначив, що 39 водопровідних насосних станцій та 13 
насосних станцій по перекачці стічних вод перепідключено до мереж, на які не 
застосовуються графіки аварійних та погодинних відключень, залишилось 
переключити 2 насосні станції по перекачці стічних вод.

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації, повідомив, що на сьогоднішній день 
залишилися тільки ті лінії електромереж, перепідключення до яких є 
економічно затратними.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо комунікації з Полтавською 

обласною військовою адміністрацією.
Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, стосовно 

перепідключення великих мікрорайонів м. Полтава до електричних мереж, на 
які не застосовуються графіки відключень. Висловив вдячність керівникам 
підприємств за проведену роботу.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків генерального директора 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В., виконувача обов’язків 
генерального директора КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г., 
директора Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 
адміністрації Реви Е.В. взяти до відома.
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20. СЛУХАЛИ: Звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з 
питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 
транспорту та зв’язку про роботу за 2024 рік.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що звіт постійної комісії 
обласної ради восьмого скликання з питань житлово-комунального 
господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку про роботу 
за 2024 рік був надісланий членам постійної комісії для ознайомлення та 
запропонував його підтримати.

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. за Міщенко М.І. за
Копотун К.І. відсутній Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: погодити звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання 
з питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 
транспорту та зв’язку про роботу за 2024 рік.

21. Різне.
ВИСТУПИЛИ:

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо внесення на 
розгляд сесії депутатського запиту.

Голова постійної комісії Сергій БЄЛАШОВ



Додаток 
до протоколу засідання 
постійної комісії 
від 19 березня 2025 року

Алєксєєва
Олена Володимирівна

Безуглий
Геннадій Іванович

Бондар 
Руслан Іванович

Бєлоножко
Олег Вячеславович

Заставський
Юрій Григорович

Заплаткін 
Сергій Миколайович

Коморна 
Леся Федорівна

Левакіна
Оксана Віталіївна

Мізік
Олег Володимирович

Метельська 
Лариса Євгенівна

начальник відділення Державної 
спеціалізованої фінансової установи 
«Державний фонд сприяння молодіжному 
житловому будівництву» «Полтавське 
регіональне управління» 

заступник директора Департаменту з питань 
оборонної роботи, цивільного захисту та 
взаємодії з правоохоронними органами 
Полтавської обласної військової адміністрації 

тимчасово виконувач обов’язків начальника 
Управління інфраструктури Полтавської 
обласної військової адміністрації

заступник голови Полтавської обласної ради

виконувач обов’язків генерального директора 
КП ПОР «Полтававодоканал»

виконувач обов’язків директора 
ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 
області»

начальник Управління майном обласної ради

заступник керуючого справами – начальник
відділу організаційного забезпечення 
діяльності ради виконавчого апарату обласної
ради

виконувач обов’язків генерального директора 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго»

начальник відділу юридичного забезпечення 
виконавчого апарату обласної ради
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Москалик
Іван Володимирович

Мухтаров
Фахрадін Алладін-огли

Особік 
Ірина Станіславівна

Опришко
Володимир Іванович

Пономаренко
Микола Володимирович

Приймак
Дмитро Васильович

Процай 
Ігор Анатолійович

Рева
Едуард Васильович

Рудяк
Олексій Сергійович

Сазонов
Олег Юрійович

Синявська
Тамара Григорівна

Смотрицька
Людмила Олександрівна

депутат  Полтавської обласної ради

депутат Полтавської обласної ради

заступник директора – начальник управління 
містобудування і архітектури Департаменту 
будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та 
енергетики Полтавської обласної військової 
адміністрації

депутат Полтавської обласної ради

юрисконсульт (радник юридичний) 
Полтавського обласного комунального 
підприємства «Аеропорт-Полтава»

директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» 
(в режимі відеоконференції)

депутат Полтавської обласної ради

директор Департаменту будівництва, 
містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики 
Полтавської обласної військової адміністрації

виконувач обов’язків генерального директора 
Полтавського обласного комунального 
підприємства «Аеропорт-Полтава»

депутат Полтавської обласної ради

заступник керівника апарату – керуючий
справами виконавчого апарату обласної ради

заступник керуючого справами ‒ начальник 
загального відділу виконавчого апарату 
обласної ради, депутат Полтавської обласної 
ради
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Скриль
Вячеслав Іванович

Стеблянко
Віктор Миколайович

Чепурко
Олексій Григорович

Янко
Світлана Антонівна

головний інженер ТОВ «Полтавакомунсервіс»

виконувач обов’язків керівника Комунальної 
установи «Рятувально-водолазна служба» 
Полтавської обласної ради

заступник голови Полтавської обласної ради

голова Обласного фонду підтримки 
індивідуального житлового будівництва на селі

представники засобів масової інформації.


